

Referat af BESTYRELSESMØDET

**Mandag d. 15 april 2019 kl. 19:00.
I mødelokalet, Manøvej 82, kld..**



Tilstede var: Per Kristensen (PK), Arne Nilsson (AN), Verner Mikkelsen (VM), Bodil Hansen (BH), Tina Johansen (TH) & Ole Nielsen (ON)

Afbud: Tom Brokholt.

Gæster: Steen Flensburg (SF)

1. Nyt fra/til lokalinspektøren.

1. [TIL] Er der andre lejemål i bebyggelsen som har det samme problem, som der er omkring faldstammen i nr. 86.
2. [FRA] Afsat kr. 100.000,- til vaskemaskiner, skal dette udføres.
3. [TIL] Hvis vores røgalarmer ikke er en del af det samarbejde vi har med SSG, skal de påføres der.

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Bemærkning fra PK:

Generelt omkring de 2 seneste referater. De er kommet sent, og det har været flovt, at skulle fortælle beboerne omkring det manglende. Det har gjort, at noget af det besluttede har måtte vente. Håber dette bliver bedre til fremtiden og vi igen får dem senest 8 dage efter mødet.

Bemærkning til referatet fra d. 6 marts 2019.

Vi blev enige om, at næste møde skulle afholdes d. 15 april, og ikke d. 8 april som det er anført i referatet.

3. Nyt fra formanden.

1. Vores Verden redaktionen vil gerne have en "postkasse". Jeg har forslået, at de får en nøgle til vores eksisterende postkasse og dermed benytte sig af "vores" til de ting der kan komme ind til bladet.
2. Opsætning af et bord til håndtering af beskidt tøj i storvaskeriet.
3. Ønske om en gynges for de helt små på den store legeplads. Det er svært, at være 2 steder på 1 gang, og børn har forskellige aldre og størrelser.
4. Flise underlag til den bænk som mere eller mindre har slået rødder på plænen imellem blok 3 og 7.
5. Jeg har bedt driftschefen om at skubbe til LBF omkring vores ansøgning.
6. Jeg har sagt davs til 3 nye lejemål.
7. Petanquebaner. De er ikke blevet brugt hele sidste år, hellere. Så

skal vi bibeholde dem eller lave noget andet på det område ?;?

4. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer.

1. Der efterlyses mulighed for et par bokse mere til reklamer, der er lige pt. 6 bude der omdeler til 8 ruter. [ON]

5. Afdelingstjek.

1. De "hullede" SF fliser.

6. Indkomne sager.

1. Ingen P.T..

7. Post.

1. Sydbank har sendt brev om foreningers muligheder for, at søge om støtte til vores beboerforening. (<https://sydbank.dk/inspiration>)
2. KOMPAN har sendt indbydelse til deltagelse i en af deres konkurrencer.

8. Eventuelt.

- 1.1. Der skulle ikke være andre steder.
- 1.2. Vi drøfter det næste gang
- 1.3. Fremover er det SSG der skal kontaktes
- 1.4. Læskærme til de manglende elevatorer er kommet. Opsætning påbegyndes efter påske.
- 1.5. Pullert (til opsætning ved børnehaven) er bestilt.
- 1.6. Udskiftning af låse i kælderen, bliver blok 3 og 4 i denne omgang.
- 1.7. SF stenene bliver rettet op der hvor de trænger.
- 1.8. Elevatoren ved nr. 88 larmer når den kører ned. Den bliver eftersat.
- 1.9. Der mangler en metalplade ved døren fra elevatoren ved nr. 56.
- 1.10. Rengøring af arealet mellem elevator og dør, hvem skal ordne det? Vi får svar næste gang.
2. Underskrevet
 - 3.1. De får en nøgle til bestyrelsens postkasse i nr. 82.
 - 3.2. Vi afventer, om der kommer flere henvendelser.
 - 3.3. Vi vedtog, at anskaffe en småbørnsgynge.
 - 3.4. Det blev vedtaget at etablere et fliseunderlag til bænken
 - 3.5. Det vil han gøre.
 - 3.6. PK, har hilst på 3 nyttilflyttere
 - 3.7. De nedlægges og der sås græs.
4. Der blev givet tilladelse til to bokse mere.
5. Oprettelse er bestilt.
6. Ingen henvendelser
7. Vi søger ikke og vi deltager ikke i konkurrencen.
8. Intet fremført.

Næste møde: mandag den 20. maj 2019 kl. 19.00 i Kælderen i nr. 82.

Arne Nilsson